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Bedrijven MICE-sector  -  Graydon-analyses

Geregeld wordt er verwezen naar cijfers waarover het Agentschap Innoveren en 
Ondernemen (VLAIO) via Graydon beschikt over de gezondheid van de Vlaamse bedrijven. 
Deze cijfers omvatten interessante gegevens die gedistilleerd kunnen worden voor 
bedrijven uit de MICE-sector (MICE: Meetings, Incentives, Conferences, Exhibitions). 

1. Zijn de nieuwe rapporten van Graydon al beschikbaar? Zo ja, kan de minister dan de 
belangrijkste elementen toelichten? Indien mogelijk graag ook een beeld opgesplitst 
volgens categorie meetings, incentives, conferences en exhibitions.

2. Hoe evalueert de minister de situatie binnen de MICE-sector? Wat zijn hier de 
prognoses en hoe evalueert zij de maatregelen voor de sector?

3. Acht de minister bijkomende maatregelen nodig of wenselijk? 

Graag ook opgesplitst per categorie (meetings, incentives, conferences en 
exhibitions).

4. Wat zijn de aanbevelingen van Graydon en/of de maatschappelijk-economische 
relancegroep voor de MICE-sector? Indien mogelijk hierbij rekening houdend met de 
verschillende categorieën meetings, incentives, conferences en exhibitions.
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ANTWOORD 
op vraag nr. 215 van 13 november 2020
van CATHY COUDYSER

1. Voor de gevraagde cijfers verwijs ik naar het antwoord op vraag 213. Een verdere 
opsplitsing kan niet gemaakt worden binnen deze cijfers. 

Binnen de sector van congressen en beurzen zou 14% de crisis sowieso niet overleven 
en nog eens 13% maar net. Het probleem is echter dat verwacht wordt dat het herstel 
van deze sector meer tijd zal vragen dan voor de andere sectoren.

2. We verwachten dat het herstel van het MICE-segment langer zal duren dan voor 
vrijetijdstoerisme en individueel zakentoerisme. In een studie van Oxford Economics 
werden drie mogelijke scenario’s uitgewerkt voor de MICE sector: 
- een basisscenario,
- een positief scenario en
- een negatief scenario. 

Op basis van de huidige situatie lijkt het negatief scenario het meest waarschijnlijk. 
Het aantal deelnemers aan MICE-bijeenkomsten binnen Europa zou pas in 2024 terug 
op het niveau komen van dat van 2019. Een andere studie van PCMA leert ons wel dat 
het herstel zal verschillen van sector tot sector. 

Om een meer gedetailleerd beeld te krijgen van de impact en de verwachtingen, heeft 
Toerisme Vlaanderen de scope MICE-onderzoek van dit jaar aangepast. In een nieuwe 
fase van het veldwerk, dat dit najaar nog start, gaan we na hoe de noden en 
beslissingsprocessen van organisatoren zijn veranderd door de covid-crisis. Dit zowel 
voor internationale associaties als bedrijven. De resultaten worden opgeleverd in het 
voorjaar van 2021. 

3. Zoals reeds vermeld in het antwoord op vraag 214 worden momenteel verschillende 
pistes voor bijkomende maatregelen voor de evenementensector onderzocht. De 
overlap met de MICE-sector is hierbij groot. Ik werk dan ook in de richting van 
maatregelen die de MICE-sector mee betrekken

Specifiek voor de MICE-sector wil ik ook meegeven dat het agentschap Toerisme 
Vlaanderen, en dan vooral MeetinFlanders, ook op dit moment al actief bezig is met het 
promoten van Vlaanderen als congresbestemming.

4. Graydon maakt op zich geen aanbevelingen. 


